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Rada Powiatu Obornickiego 
Radni 

Protokół nr 69/2023 

LXIX Sesja w dniu 26 kwietnia 2023  

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bartkowiak 

2. Anna Biedna 

3. Michał Bogacz 

4. Błażej Cisowski 

5. Waldemar Cyranek 

6. Piotr Desperak 

7. Mariusz Drewicz 

8. Andrzej Ilski 

9. Bogusław Janus 

10. Piotr Neter 

11. Zbigniew Nowak 

12. Anna Nowicka 

13. Andrzej Okpisz 

14. Agata Pasternak 

15. Przemysław Szrama 

16. Renata Tomaszewska 

17. Katarzyna Woźniak 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zofia Kotecka 

- Karolina Bak 

- Bogusław Janus 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że zanim rozpocznie oficjalnie sesję 

Rady Powiatu Obornickiego chciałby oddać glos Panu Komendantowi Policji Tomaszowi 

Winiarskiemu, który złoży podziękowania oraz Pani Staroscie Obornickiemu Zofii Koteckiej, 

która w imieniu Pani Karoliny Bak podziękuje i wręczy nagrody zwycięzcom w konkursie 

zorganizowanym przez Wydział Budownictwa i Rolnictwa pn. ,, Dzień Ziemi”. 

Komendant Powiatowy Tomasz Winiarski podziękował, za ufundowanie przez Starostwo 

Powiatowe w Obornikach kombinezonów tzw. Odzieży ochronnej dla policjantów 

motocyklistów z Wydziału Ruchu Drogowego.  

W dalszej kolejności w imieniu Starost Obornickiego Pani Karolina Bak Naczelnik Wydziału 

Budownictwa i Środowiska wręczyła nagrody laureatom w konkursie zorganizowanym z 

okazji Dnia Ziemi.  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności 

w sesji bierze udział 16 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu Obornickiego jest władna do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformowała również, że 

przebieg sesji jest nagrywany i będzie dostępny na stronie starostwa, a protokół z sesji 

sporządza Katarzyna Marciniak. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus wyjaśnił, że porządek obrad radni otrzymali drogą 

elektroniczną na maila oraz został udostępniony do programu esesji. Następnie zapytał czy 

ktoś z Państwa radnych ma uwagi co do przedstawionego porządku obrad bądź propozycje 

zmian.  

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad jest bez zmian 

i przeszedł do następnego punktu. A porządek obrad przedstawiał się następująco. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Powiatu. 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 524 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Obornickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2022 roku (druk 525 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

9. Działalność i finansowanie zadań Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz 

przedstawienie zasobów pomocy społecznej (druk 526 – osoba referująca: Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Obornikach p. Joanna Piasecka – Stabla). 

10. Działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wiardunkach (druk 527 – osoba referująca: 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wiardunkach p. Joanna Napierała). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. ,,Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach 

kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”, w ramach Programu 

Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2029 roku (druk 

528 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 529 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 (druk 530 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna 

Konieczna). 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

16. Wolne głosy i oświadczenia. 

17. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

18. Zamknięcie LXIX Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad jest 

bez zmian i przeszedł do następnego punktu.  

 

3. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że protokół został przesłany do 

radnych i udostępniony w programie esesja. Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi 

co do przedstawionego protokołu. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesław Bartkowiak, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Anna Biedna, Przemysław Szrama 

 

Rada Powiatu Obornickiego przyjęła protokół nr LXVIII. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 524 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zofia Kotecka 

- Renata Tomaszewska 
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- Zofia Kotecka 

- Renata Tomaszewska 

- Zofia Kotecka 

- Andrzej Okpisz 

- Zofia Kotecka 

- Błażej Cisowski 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Waldemar Cyranek 

- Bogusław Janus 

- Błażej Cisowski 

- Andrzej Ilski 

- Wiesław Bartkowiak 

- Piotr Sitek 

- Wiesław Bartkowiak 

- Zbigniew Nowak 

- Zofia Kotecka 

- Zbigniew Nowak 

- Andrzej Ilski 

- Andrzej Okpisz 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 524 poprosił  Starostę Obornickiego  

o ewentualne uzupełnienie tych informacji, a radnych o zadawanie pytań do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka poinformowała, że odbyło się spotkanie z Burmistrzem 

Obornik oraz Przewodniczącym Rady Miejskiej w sprawie utworzenia w Powiecie 

Obornickim Powiatowej Młodzieżowej Rady. Dodała, że na spotkaniu był Naczelnik 

Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich, który został zobligowany do 

przygotowania projektu uchwały w tej sprawie oraz ewentualnego regulaminu. 

Radny Wiesław Bartkowiak zapytał czy Zarząd Powiatu złożył wniosek o tzw. ekologiczną 

pracownię w Liceum w Obornikach z programu Funduszu Ochrony Środowiska. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że się nie orientuje, ale Pani Naczelnik 

Wydziału Budownictwa i Środowiska na pewno jest zorientowana i pozyska odpowiednie 

informację w tym zakresie.  

Radna Renata Tomaszewska poprosiła o informację  jak został załatwiony wniosek w został 

skierowany do Zarządu Powiatu Obornickiego w sprawie dofinansowania zakupu tzw. wozu 

bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogoźnie. Proszę o odpowiedź jak Zarząd 

ustosunkował się do tego wniosku. 
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Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że Zarząd Powiatu jednogłośnie ocenił, że 

nie będzie dofinansowywał tego typu inwestycji.  

Radny Andrzej Okpisz nawiązał do wypowiedzi w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady 

Powiatowej. Zwrócił uwagę, że jest to inicjatywa godna poparcia i zapytał czy będziemy brali 

pod uwagę również młodzież, która mieszka na terenie naszego powiatu, ale uczy się np. w 

szkole w Poznaniu, a także kiedy ta młodzieżowa rada miałaby się ukonstytuować.  

Starosta Obornicki odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości, aby 

młodzież, która uczy się poza powiatem brała udział w Radzie. 

Radny Andrzej Okpisz poprosił, jeszcze o odpowiedź w sprawie kiedy ta rada się 

ukonstytuuje. Dodał, że dzisiaj w dobie rozwiniętych technologii ma problemu, aby z 

młodzieżą, która uczy się poza terenem naszego powiatu się skontaktować.  

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że jak na razie Wydział Edukacji, Sportu i 

Spraw Obywatelskich przygotowuje regulamin w tym zakresie oraz zarysy struktury tego 

organu. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zapytał Panią Starostę czy radni Rady Powiatu będą 

również mieli wgląd do tworzenia struktur młodzieżowej Rady, czy tylko to jest w 

kompetencjach Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że jeśli Przewodniczący Rady oraz radni 

chcą działać w tym zakresie to nie ma tutaj żadnych ograniczeń. 

Radny Błażej Cisowski zadał pytanie czy Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Burmistrza 

Rogoźna z 31 marca br. w sprawie pozyskania opinii środowiskowych w sprawie inwestycji 

drogowych na terenie Gminy Rogoźno.  

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że nie wie co się dzieje i trudno Zarządowi 

zająć stanowisko w tej sprawie skoro na każde pytania Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska i udzielone odpowiedzi projektant odpowiedzialny za daną inwestycje dostaje 

nowe pytania. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że oficjalnie był tylko na  Zarządzie w Starostwie 

Powiatowym w Obornikach. 

Wobec braku pytań do Przewodniczącego Rady zamknął on ten punkt porządku obrad. 
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6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Desperak 

- Katarzyna Woźniak 

- Mariusz Drewicz 

- Błażej Cisowski 

- Piotr Neter 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji zdali swoje sprawozdania komisji odbytych w 

miesiącu lutym. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącym Komisji za złożenie sprawozdań z prac 

komisji.  

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Okpisz 

- Gość mieszkaniec Powiatu 

- Mateusz Klepka 

- Bogusław Janus 

 

Radny Andrzej Okpisz korzystając z okazji, że jest na sali Dyrektor Biblioteki Miejskiej w 

Obornikach zadał pytanie dotyczące wydania albumu dotyczącego historii powiatu 

obornickiego jaki będzie skład redakcyjny tego albumu, z jakich materiałów będzie korzystać 

oraz jaka drukarnia będzie te albumy drukować.  

Dyrektor Biblioteki Miejskiej w Obornikach Pan Mateusz Klepka poinformował, że rzecz 

tyczy się wydania reprintu książki z 1887 roku Edmunda Calliera, który jako pierwszy opisał 

historię Powiatu Obornickiego. Dodał, że redaktorem będę ja oraz Pani Monika Hance, która 

kieruje działem regionalnym w Bibliotece w Obornikach.  Wyjaśnił, że drukarnia, która 

będzie drukować będzie dopiero ustalona.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Obornickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2022 roku (druk 525 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Poszwa 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 525. Następnie poprosił Pana 

Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich Krzysztofa Poszwę o 

przedstawienie sprawozdania. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Krzysztof Poszwa przedstawił sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do 

kolejnego. 

 

9. Działalność i finansowanie zadań Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz 

przedstawienie zasobów pomocy społecznej (druk 526 – osoba referująca: Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Obornikach p. Joanna Piasecka – Stabla). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Piasecka – Stabla 

- Zofia Kotecka 

- Joanna Piasecka – Stabla 

- Andrzej Ilski 

- Bogusław Janus 

- Zbigniew Nowak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 526. Dodał, że zostały one również 

przedstawione na poszczególnych komisjach. Następnie poprosił Panią Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Panią Joannę Piasecką – Stablę o ich 

przedstawienie. 

Pani Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiła informację i korzystając 

z okazji podziękowała za poparcie decyzji w sprawie przebudowy Starostwa Powiatowego w 

Obornikach na potrzeby Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka poinformowała, że Starostwu zależy na tym, aby 

pracownicy mieli jak najkorzystniejsze warunki do pracy, a tym bardziej petenci a w tym 

wypadku w główniej mierze osoby niepełnosprawne przychodzący do Starostwa, aby mieli 

jak najlepsze warunki w przypadku ich obsługi. 

Radny Zbigniew Nowak podziękował Pani Dyrektor o docenię radnych, ale zwrócił uwagę, 

że to między innymi dzięki w dużej mierze pomocy rządowej, a szczególnie dzięki Panu 

Wojewodzie.  
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10. Działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wiardunkach (druk 527 – osoba referująca: 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wiardunkach p. Joanna Napierała). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Napierała 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 527. Dodał, że zostały one również 

przedstawione na poszczególnych komisjach. Następnie poprosił Panią Kierownik 

Warsztatów Terapii Zajęciowej o ich przedstawienie. 

Pani Kierownik WTZ w Wiardunkach przedstawiła informacje związane z sprawozdaniem. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił, aby radni ewentualnie zadawali pytania w tej 

sprawie. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. ,,Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach 

kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”, w ramach Programu 

Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2029 roku (druk 

528 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Konieczna 

- Błażej Cisowski 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

528. Następnie poprosił Panią Skarbnik Powiatu  o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Pani Skarbnik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań.  

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Przewodniczący przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu 

pn. ,,Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 

Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”, w ramach Programu Uzupełnienia Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2029 roku (druk 528 – osoba referująca: 

Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Szrama 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXIX/341/23 w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 

wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. ,,Rewitalizacja kolejowego ciągu 

komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – 

Wągrowiec”, w ramach Programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej – Kolej + do 2029 roku (druk 528 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. 

Joanna Konieczna). 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 529 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Konieczna 

- Waldemar Cyranek 

- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Andrzej Ilski 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

529. Następnie poprosił Panią Joannę Konieczną Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 
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Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Pani Skarbnik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań. 

Radna Renata Tomaszewska złożyła wniosek o wprowadzenie jeszcze jednej autopoprawki w 

dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w brzmieniu 

dofinansowanie zakupu samochodu bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej  w Rogoźnie 

w wysokości 100.000 zł.  

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna jasno i wyraźnie wyjaśniła radnym, że w związku z 

prowadzeniem nowego rozporządzenia Ministra  Rodziny i Polityki Społecznej w sprawie 

pieczy zastępczej brakuje pieniędzy i to Rada Powiatu Obornickiego będzie musiała powoli 

myśleć  o wyemitowaniu obligacji na pokrycie kosztów związanych z bieżącym 

funkcjonowaniem.  

Przewodniczący Rady poprosił radną Renatę Tomaszewską o wskazanie źródła sfinansowania 

proponowanej autopoprawki. 

Radca Prawny Szymon Muszyński potwierdził, że radna aby złożyć wniosek do zmian w 

budżecie w formie autopoprawki musi wskazać źródło finansowania.  

Radna Renata Tomaszewska wycofała wniosek. Poinformowała, że złoży go na następnej 

sesji.  

 

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Przewodniczący Rady Bogusław Janus przeszedł 

do głosowania w sprawie przyjęcia autopoprawek do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawek do uchwały o zmianie uchwały budżetowej na 

2023 rok (druk 529 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Szrama 
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W dalszej kolejności, Przewodniczący Rady Bogusław Janus przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami na 2023 

rok (druk 529 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Szrama 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXIX/342/23 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2023 rok wraz z autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do 

kolejnego. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 (druk 530 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna 

Konieczna). 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

531. Następnie poprosił Panią Joannę Konieczną Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Pani Skarbnik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego wraz z autopoprawkami na lata 2023-2034 (druk 530 – osoba referująca: 

Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Szrama 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXIX/343/23 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Obornickiego wraz z autopoprawkami na lata 2023-

2034. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do 

kolejnego. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne wnioski i interpelacje. Następnie zapytał czy ktoś z radnych 

chciałby w tym temacie zabrać głos. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

 

15. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że były interpelacje na poprzedniej 

sesji i zapytał czy Panie Radne, które złożyły interpelacje otrzymały odpowiedź. 

Radna Reneta Tomaszewska odpowiedziała, że jeszcze nie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus wyjaśnił, że jeszcze jest termin na odpowiedź.  



13 

 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

16. Wolne głosy i oświadczenia. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos, wobec braku 

głosów w dyskusji Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

17. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br.  Następnie poinformował, że w miesiącu 

maju odbędzie się wspólne posiedzenie wszystkich komisji, któremu zgodnie ze statutem 

przewodniczyć będzie najstarszy z Przewodniczących komisji i będzie to Pan Mariusz 

Drewicz.  Dodał, że termin  zostanie ustalony a radni zostaną o tym poinformowani. 

Następnie poinformował, że na następnej sesji, która odbędzie się w dniu 25 maja br. radni 

będą zobligowani do wybrania nowego kandydata do Powiatowej Rady Rynku Pracy, dodał, 

że należy nad tym pomyśleć.  

 

18. Zamknięcie LXIX Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zamknął LXIX Sesję Rady Powiatu Obornickiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

(-) 

Bogusław Janus 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Marciniak 

Protokołował(a): Katarzyna Marciniak  

________________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

 


